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آمادهباشکاملدرمرزمهرانبرایاستقبالازکربلاییها
سپهرغرب، گروه استان ها: دبیر کمیته 
زیرســاخت قرارگاه اربعیــن در مهران 
گفت: عزیزانی که امسال کربلایی شدند 
حــال عزم وطن دارند و بــرای میزبانی 
خود  دوباره  مهران  اربعین،  کربلایی های 
را مهیای اســتقبال از زائران حســینی 

کرده است.
سید کمال  الدین میرجعفریان با بیان اینکه 
در شرایط بحرانی پیش بینی روزانه 200 هزار 
نفر ورودی به مهران شــده که این تعداد زائر 
با اتوبــوس برگردانده می شــوند، اظهار کرد: 
مباحث ترافیکی نیز کنترل و با استقرار پلیس، 
گره های ترافیکی احتمالی برطرف می شــود و 
بــه همین منظور 2 هــزار اتوبوس آماده و در 
نوبت ارائه خدمت نیز برای اســتفاده در مواقع 

لزوم تدارک دیده شده است.
سرپرست معاونت عمرانی استانداری ایلام 
و دبیر کمیته زیرساخت قرارگاه اربعین درباره 

امکانات بهداشــتی تدارک دیده شــده برای 
بازگشــت زائران، گفت: امسال مشکلی تحت 
عنوان سرویس بهداشــتی و اسکان نخواهیم 

داشت هم چنانکه زائران هنگام عزیمت به این 
ســفر معنوی نداشتند و هیچ گزارشی در این 

مورد وصول نشده است.

میرجعفریــان با بیان اینکه جاده مهران به 
ایلام هر روز ســاعتی 1200 خودرو را در هر 
مسیر عبور می دهد، خاطرنشان کرد: در موج 
بازگشــت زائران اولویت مــا مرزهای ورودی 
است و موکب های ما تا 25 صفر فعال هستند 
تــا بتوانند هــم چنان از زائران در بازگشــت 

پذیرایی داشته باشیم.
وی گفت: پیش بینی کلیه اقدامات امنیتی، 
انتظامی، پزشــکی و رفاهی و زیست و اسکان 
زائران حســینی در برگشــت در نظر گرفته 
شده اســت و هیچ مشــکلی دراین باره وجود 

ندارد.
سرپرست معاونت عمرانی استانداری ایلام و 
دبیر کمیته زیرساخت قرارگاه اربعین از زائران 
اربعین حســینی درخواست کرد که بازگشت 
خود را مدیریت نمایند تــا خدمتگزاران آنان 
در مهــران بتوانند به نحو مطلوب انجام وظیفه 

کنند.

استاندارکردستان:
اجرایطرحهایاشتغالزایی

ازاولویتبرنامههایاستاناست
کردستان  اســتاندار  استان ها:  گروه  سپهرغرب، 
گفت: تمرکز بر توســعه زیرساخت های حمل ونقل و 

طرح های اشتغال زا جزء اولویت های استان است.
به گزارش ســپهرغرب بــه نقل از پایگاه اطلاع رســانی 
اســتانداری کردستان، بهمن مرادنیا در جلسه ستاد اقتصاد 
مقاومتی استان کردســتان با بیان اینکه گستردگی طرح و 
پروژه های مطروحه در ستاد اقتصاد مقاومتی عملًا به نتیجه 
کامل نمی رســد، اظهار کرد: ضروری است تعدادی طرح و 
پروژه مشــخص را که برای استان مهم است پیگیری کرده 

و به نتیجه برسانیم.
وی گفــت: اگر ما چند طرح را به نتیجه برســانیم بهتر 
از این اســت که چندین طرح نیمه کاره را در استان داشته 

باشیم.
اســتاندار کردســتان تمرکز بر توســعه زیرساخت های 
حمل ونقل و طرح های اشــتغال زا را جزء اولویت های استان 
برشــمرد و تصریح کرد: اعتبارات کشــور محدود است، لذا 
ضروری است بیشترین استفاده را از این بستر داشته باشیم.
وی گفت: اواخر هفته آینده دکتر انصاری مسؤول معین 
استان در موضوع اقتصاد مقاومتی به کردستان سفر می کند 
بر همین اســاس ضروری اســت یک جمع بنــدی کامل و 
مشــخص از برنامه ها برای ارائه و تصمیم گیری وجود داشته 

باشد.
مرادنیا بر ضرورت جذب سرمایه گذاران خارجی و داخلی 
در اســتان تأکید کرد و افزود: باید سیستم اداری در استان 
برای جلب رضایت ســرمایه گذاران، چابک و پویا باشــد و 

مجوزهای لازم در کمترین زمان ممکن صادر شود.
وی با بیان اینکه کردســتان یک منطقه سرشار از مواد 
معدنی است، اظهار کرد: طرح های سرمایه گذاری در دست 
اقدام در حــوزه صنعت و معدن باید به جــد پیگیری و به 

نتیجه برسد.
استاندار کردســتان همچنین پیوند صنعت و کشاورزی 
استان با سیستم دانشــگاهی را لازم عنوان کرد و گفت: از 
دانشــگاهیان و محققان انتظار می رود مطالعاتی عملیاتی و 
علمی برای افزایش بهره وری و درآمد فعالان این بخش ارائه 

دهند.

مدیرکلاموراجتماعیاستانداریکردستان:
استانکردستان

52منطقهحاشیهنشیندارد

سپهرغرب، گروه استان ها: مدیرکل امور اجتماعی 
استانداری کردســتان گفت: در کل استان کردستان 
52 منطقه حاشیه نشین وجود دارد که بیشترین آن 

مربوط به شهرستان سنندج است.
جمال ارشــدی روز گذشــته در کارگــروه اجتماعی- 
فرهنگی استان کردستان که با محوریت بررسی راهکارهای 
حمایت و توانمندسازی زنان و دختران در معرض خشونت 
یا خشــونت دیده و حمایت و توانمندســازی کودکان کار و 
خیابان و خانواده آنان در ســالن جلسات بهزیستی سنندج 
برگزار شد، اظهار کرد: در ارتباط با تقسیم کار ملی در حوزه 
آســیب های اجتماعــی برنامه ها و کارگروه هــای خاصی را 

مشخص کرده ایم.
وی با اشــاره بــه وضیعت حاشیه نشــینی گفت: در کل 
اســتان کردستان 52 منطقه حاشیه نشــین وجود دارد که 

بیشترین آن مربوط به شهرستان سنندج است.
مدیرکل امور اجتماعی اســتانداری کردســتان تصریح 
کرد: در ســنندج برخی اقدامات خوب در حوزه آسیب های 
اجتماعی انجام و 910 میلیــون تومان در این حوزه جذب  
شده است که متناسب با آسیب های اجتماعی بین سازمان ها 

تقسیم کرده ایم.
وی با اشاره به رشد 287 درصدی سازمان های مردم نهاد 
در حوزه آســیب های اجتماعی، گفت: سند طلاق در استان 

کردستان تدوین شده و به مرحله اجرایی رسیده است.
ارشدی با بیان اینکه تدوین سند کودکان کار و خیابانی 
نیز تدوین شده است، افزود: در خصوص توانمندسازی زنان 
در مناطق حاشیه شهرها 17 طرح را اجرایی کرده ایم و سال 
گذشته در این راستا یک هزار و دویست نفر آموزش دیدند.
وی بــا تأکیــد بــر تمرکــز در خصوص پیشــگیری و 
توانمندســازی، اظهار کرد: آســیب های اجتماعی به دلایل 
متعددی گسترش یافته اســت که مجموعه ای از عوامل، در 

رشد آن دخالت دارند.
مدیرکل امور اجتماعی اســتانداری کردستان با اشاره به 
سیمای آســیب های اجتماعی، گفت: در سال گذشته آمار 
طلاق در اســتان کردســتان 4.1 بود که امسال نسبت به 
مدت مشــابه تغییری نکرده و بیشــترین آمار طلاق با نرخ 

3.2 مربوط به شهرستان سنندج است.
وی گفت: میزان آلودگی به مواد مخدر در حوزه شهری 

67 درصد و در حوزه روستای 33 درصد است.
مدیرکل امور اجتماعی اســتانداری کردســتان با بیان 
اینکه بیشــترین مکان فعالیت کودکان کار در ســنندج و 
خیابان های فردوســی، انقلاب، سه راه جهاد و میدان بسیج 
است، خاطرنشان کرد: ســال گذشته تعداد کودکان کار در 
ســنندج هفتاد نفر بود و این افراد ازلحاظ نوع شغل و محل 

سکونت بیشتر در نایسر و عباس آباد حضور دارند.
وی ادامــه داد: ســال گذشــته حــدود 268 متکدی 
جمع آوری شده که از این تعداد 146 نفر مرد، 122 نفر زن 

و حدود 51 نفر نیز انتقالی از شهرستان های دیگر بودند.
ارشــدی با بیان اینکه برخی آسیب ها متغیر ثابتی دارند 
اما نسبت به مناطق متفاوت است، تصریح کرد: خوشبختانه 
در حوزه اعتیاد طرحی توسط فرماندهی سپاه در ده منطقه 
و اعتباری بالغ بر دو میلیارد و دویســت میلیون تومان انجام 

شده است.
وی از فعال سازی سرای محلات در ده محله آسیب پذیر 
اســتان خبر داد و عنوان کرد: متأسفانه خدمات اجتماعی 
در مناطق آســیب پذیر کم بــوده و باید به این موضوع نگاه 

علمی داشته باشیم.

خبــر
درراستایحمایتازحقوقمصرفکنندگان،

خدماترسانیبهینهورضایتمندیزائرانانجامشد:

کنترلکمیوکیفیعملکردنازلهای
عرضهسوختمایعدراستانایلام

به گزارش سپهرغرب  استان ها:  سپهرغرب، گروه 
به نقل از روابط عمومی اداره کل اســتاندارد استان 
ایلام، رئیس اداره اندازه شناسی و اوزان و مقیاس های 
این اداره کل گفت: در راســتای اجرای تکالیف ذاتی 
و قانونی ســازمان اســتاندارد و به منظور نظارت بر 
جایگاه های عرضه سوخت مایع و صحت عملکرد این 
نازل ها با همکاری ســازمان صنعت معدن و تجارت، 
تعزیرات حکومتی، اداره کل اســتاندارد اســتان و 
شرکت ملی پخش فراورده های نفتی استان، نازل های 
عرضه سوخت مایع در اســتان مورد کنترل کمی و 

کیفی قرار گرفتند.
مجتبــی پالیزبان با اعلام این مطلــب افزود: با توجه به 
بند 7 ماده 3 قانون اصلاح قوانین و مقررات ســازمان ملی 
استاندارد، ترویج سیســتم بین المللی یکاها )SI( به عنوان 
سیستم رسمی اوزان و مقیاس ها در کشور و کالیبره کردن

و آزمون وسایل ســنجش، از وظایف سازمان استاندارد 
است.

پالیزبــان عنوان کرد: با نزدیک شــدن بــه ایام اربعین 
حســینی و با توجه به اینکه مرز مهران موردتوجه بیشــتر 
زائران اربعین و استان ایلام دروازه عتبات عالیات است این 
بازرســی ها در راســتای حمایت از حقوق مصرف کنندگان، 
خدمات دهی، خدمات رســانی بهینــه و رضایتمندی خیل 
عظیم زائران کربلای معلا که اســتان ایلام را جهت عزیمت 
به عراق انتخاب کرده اند و در تمام شهرســتان های استان 

انجام شده است.
وی در پایــان تصریــح کرد: صحت عملکــرد نازل های 
ســوخت مایع به جز در موارد ضروری هر ســه ماه یک بار 
انجام می شــود و از هم اســتانی های عزیز و زائران گرامی 
تقاضامندم در جایگاه های ســوخت قبل از ســوخت گیری 
حتماً به برچسب صحت عملکرد نصب شده روی نازل توجه 

داشته باشند و سپس اقدام به سوخت گیری نمایند.

ستادخبریاوقافاستانایلام
راهاندازیشد

سپهرغرب، گروه اســتان ها: ستاد خبری اربعین 
و هفته وقف در روابط عمومی اوقاف اســتان ایلام 

راه اندازی شد.
بــه گزارش ســپهرغرب به نقل از روابــط عمومی اداره 
کل اوقاف و امور خیریه اســتان ایلام، در آستانه فرارسیدن 
اربعین حســینی و هفته وقف، ســتاد خبری در اداره کل 

اوقاف این استان راه اندازی شد.
هــدف از راه انــدازی ایــن ســتاد، اســتفاده بهینه از 
ظرفیت های موجود برای اطلاع رسانی سریع، به موقع و ارائه 
آخرین اخبار مربوط به راهپیمایی عظیم اربعین حســینی 

)ع( و هفته وقف است.
اربعین حســینی بی نظیرترین حادثــه مردمی و معنوی 
تاریخ بشر است و تا امروز هیچ مکتب و ایدئولوژی، نتوانسته 

چنین واقعه ای را رقم بزند.
گفتنی است که امسال 25 آبان ماه روز وقف و آغاز هفته 

وقف خواهد بود.

درحکمیازسویسیدعباسصالحی؛
مدیرکلفرهنگوارشاداسلامی
استانکردستانمنصوبشد

دوره  هفدهمین  اســتان ها:  گروه  ســپهرغرب، 
جشــنواره ملی صنعت چاپ با حضور ســید عباس 

صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی
وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی در حکمی جلال قلعه 
شاخانی را به عنوان مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 

کردستان منصوب کرد.
در حکم ســید عبــاس صالحی وزیر فرهنگ و ارشــاد 

اسلامی خطاب به جلال قلعه شاخانی آمده است:
»نظر به ســوابق فرهنگی و تجربیــات ارزنده جنابعالی، 
به موجــب این حکم به ســمت مدیرکل فرهنگ و ارشــاد 

اسلامی استان کردستان منصوب می شوید.
امید اســت با اســتعانت از خداوند متعال و بهره گیری از 
ظرفیت های موجود، نیروهای کارآمد و فرهیخته، تعامل سازنده 
با مسؤولان و مدیران استان و ارتباط نزدیک با اصحاب فرهنگ، 
هنر و مردم فرهنگ دوســت و هنرپرور استان کردستان، در 
مسیر رشد فضایل اخلاقی و شکوفایی و اعتلای فرهنگ و هنر 

اسلامی و ایرانی موفق و مؤید باشید.«
جعفری  رحیم  حجت الاسلام والمســلمین  پیش ازایــن 
سرپرســتی اداره کل فرهنگ و ارشــاد اســلامی اســتان 

کردستان را بر عهده داشت.

فرماندارشهرستاندیواندره:
موافقتاصولیتأسیس

درمانگاهتأمیناجتماعیدردیواندره
صادرشد

سپهرغرب، گروه اســتان ها: فرماندار شهرستان 
دیواندره از صدور موافقــت اصولی درمانگاه تأمین 

اجتماعی شهرستان خبر داد.
به گزارش سپهرغرب به نقل از روابط عمومی فرمانداری 
شهرســتان دیوانــدره، جعفر تــوان گفت: بر اســاس رأی 
کمیسیون قانونی تشــخیص امور پزشکی، موافقت اصولی 
و قرارداد تأســیس درمانگاه تأمین اجتماعی دیواندره صادر 

شد.
وی عنوان کرد: این درمانگاه یکی از نیازهای شهرستان 
و دغدغه مسؤولان بوده است که در اسفندماه 95 در زمینی 

به مساحت 3 هزار مترمربع کلنگ زنی شد.
وی ادامه داد: زمین موردنظر برای احداث این درمانگاه 
با تأمین اعتبار 900 میلیون ریال توسط این فرمانداری و از 
طریق شهرداری و شورای اسلامی دوره چهارم دیواندره به 

سازمان تأمین اجتماعی واگذار شد.
فرماندار شهرســتان دیواندره به مراحل قانونی و اداری 
واگذاری زمین اشــاره کرد و افزود: تعیین محدوده زمین، 
اصلاح ســند و برخی از مجوزهای قانونــی علت تأخیر در 

شروع عملیات اجرایی این پروژه بوده است.
تــوان بیان کــرد: موافقــت اصولی و قرارداد تأســیس 
درمانگاه عمومی تأمین اجتماعی بر اســاس رأی کمیسیون 
قانون تشــخیص امور پزشــکی ماده 20 مورخ 22 مهرماه 
امسال دانشگاه علوم پزشــکی کردستان صادر شده است و 
پس از صدور این مجوز ســازمان تأمین اجتماعی، می توان 

عملیات اجرایی آن را آغاز کرد.

خبــر

استانها
sepehr.ostanha@gmail.com

مدیرعاملشرکتگازاستانایلام:

بهره گیری از راهبردهای دفاعی غیرعامل موجب افزایش قابلیت بقا و استمرار فعالیت های شرکت گاز
مدیرعامل  استان ها:  گروه  سپهرغرب، 
شرکت گاز اســتان ایلام گفت: بهره گیری 
جهت  در  غیرعامل  دفاعی  راهبردهای  از 
احتمالی خطرات  کاهش  و  خنثی ســازی 
موجــب افزایش قابلیت بقا و اســتمرار 
عملیــات و فعالیت های خدمات رســانی 

شرکت گاز استان می شود.
با حضور مدیرکل پدافند غیرعامل استانداری 
ایلام، معاون هماهنگ کننده سپاه امیرالمؤمنین 
)ع( ایلام، مدیرعامل شــرکت گاز استان ایلام و 
معاونان و رؤســا یواحدهای ستادی شرکت گاز 
استان ایلام جلســه مدیریت بحران در شرکت 

گاز ایلام برگزار شد.
مدیرعامل شــرکت گاز اســتان ایلام ضمن 
تأکیــد بر اجــرای پدافند غیرعامل در ســطح 
شــرکت گاز اســتان، از آمادگی این شــرکت 
به منظــور آزمونه کــردن و همچنیــن اجرای 

دستاوردهای آن در سطح کشور خبر داد.
عباس شــمس اللهی اظهار کرد: بهره گیری 
از راهبردهــای دفاعــی غیرعامــل در جهــت 
خنثی ســازی و کاهــش احتمالــی خطــرات 
موجب افزایش قابلیت بقا و اســتمرار عملیات 
و فعالیت های خدمات رسانی شرکت گاز استان 

می شود.
وی با اشاره به ضرورت رعایت چارچوب های 
پدافنــد غیرعامــل، با در نظر گرفتــن الزامات 
HSE در طــول چرخه حیــات پروژه ها، بیان 
کرد: آموزش تمامی نیروهای شرکت گاز استان 
به خصــوص کارکنان واحــد HSE که در امر 

بهداشــت، ایمنی و محیط زیست فعالیت دارند 
از اهمیت بالایی برخوردار است.

مدیرعامل شــرکت گاز استان ایلام با اشاره 
بــه بیانات مقام معظم رهبــری و اینکه پدافند 
غیرعامل یک اصل است، گفت: ما باید این اصل 
را تداوم بخشــیم و امیدواریم با مجموعه تدابیر 
اندیشــیده شده و در راســتای عمل به آن گام 

برداریم.
مدیــرکل پدافنــد غیرعامل اســتان نیز به 
اهداف پدافند غیرعامل اشاره کرد و گفت: طبق 
دستورالعمل مقام معظم رهبری به دستگاه های 
اجرایــی، موظفیم قبل از وقــوع بحران زمینه 

مدیریت و کنتــرل عوامل ریســک پذیر را در 
کشور فراهم نماییم.

شریفی گفت: تلاش می کنیم تا سند جامع و 
طرح منسجم پدافند غیرعامل را هرچه سریع تر 
تهیه و تدوین کنیم تا نسبت به عملیاتی کردن 

آن اقدامات جدی انجام شود.
وی بــا بیــان اینکــه بیش از هــر زمان 
پدافند  ضوابــط  و  مقــررات  رعایت  دیگــر 
غیرعامــل می تواند حرکتی مؤثر و راهگشــا 
در ایــن زمینه باشــد، افزود: مــا با تدوین 
تا در  ســند جامع در این زمینه می کوشیم 
یک برنامه کلی موارد ضروری را مشخص و 

به مسؤولان اســتانی متذکر شویم تا شاهد 
کمتریــن میــزان تبعات ناشــی از حوادث 

شیم. با
مدیــرکل پدافند غیرعامل اســتان ایلام در 
پایان از مدیرعامل شــرکت گاز استان ایلام که 
همکاری ســازنده ای در زمینه پدافند غیرعامل 

داشته اند تقدیر به عمل آورد.
معاون هماهنگ کننده ســپاه امیرالمؤمنین 
)ع( ایــلام نیز ضمن تقدیر از برگزاری جلســه 
و میزبانی شــرکت گاز و تشــکر از فعالیت های 
اصولــی، مناســب و رعایــت نــکات و اصول 
بخشــنامه های ابلاغــی در راســتای تحقــق 
فرمایشــات مقام معظم رهبری توسط شرکت 
گاز اســتان ایلام و اعلام رضایت از کارکنان و 
مدیریت، تصریح کرد: مــا در پدافند غیرعامل 
مورد هدف و نفوذ دشمن هستیم و باید مواظب 
باشیم تا شناسایی نشویم، در صورت شناسایی، 
آسیب نبینیم و اگر آســیب دیدیم فوراً ترمیم 

شویم.
سرهنگ کریمیان حفظ اقتدار، ایمن سازی، 
رعایت اصول، فرهنگ سازی و نهایتاً حفظ جان 
مــردم و تمامیت ارضــی را از مهم ترین وظیفه 
پدافنــد غیرعامل عنوان کــرد و گفت: پدافند 
غیرعامل انسان محور است زیرا که با جان مردم 

سروکار دارد.
در حاشــیه این جلســه حجت اله پالیزوان 
رئیس واحــد HSE گزارشــی از عملکرد این 
واحد در راستای اجرای پروژه پدافند غیرعامل 

ارائه داد.

رئیسادارهکاربانه:

بیشاز33میلیاردریالاعتباربهمشاغلخانگیشهرستانبانهاختصاصیافت
سپهرغرب، گروه استان ها: رئیس اداره 
شهرســتان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون، 
بانه گفت: امســال 33 میلیــارد و 600 
میلیون ریال اعتبار به مشاغل خانگی این 

شهرستان اختصاص یافته است.
حمیــد ســاعدپناه در نخســتین کارگروه 
اشــتغال این شهرستان که در سالن فرمانداری 
بانه برگزار شــد، اظهار کرد: بر اساس داده های 
آماری، نرخ بیــکاری در بانه 6/9 درصد بوده و 
کم ترین آمار بیکاری در استان کردستان مربوط 

به این شهرستان است.
وی گفت: با داشتن کم ترین نرخ بیکاری در 
بانه، بیشترین نرخ مشارکت اقتصادی در استان 

کردستان نیز مربوط به این شهرستان است.
رئیس اداره تعــاون، کار و رفــاه اجتماعی 
شهرستان بانه با بیان اینکه امسال 33 میلیارد 
و 600 میلیون ریال اعتبار به مشــاغل خانگی 
این شهرســتان اختصاص یافته اســت، تصریح 
کرد: این اعتبارات بین ادارات متولی و مرتبط با 

حوزه مشاغل خانگی همچون اداره کار، میراث 
فرهنگــی، صنعت و معدن، جهاد کشــاورزی و 

فنی وحرفه ای توزیع می شود.
وی همچنین از اجرای طرح اشتغال فراگیر 

در این شهرســتان خبر داد و گفت: امسال در 
همین راستا 6 هزار و 424 میلیارد ریال اعتبار 

به استان کردستان تخصیص یافته است.
ســاعدپناه افزود: بنگاه هــای اقتصادی که 
بتوانند طرح های اشتغال زایی خود را در استان 
به بهره برداری برسانند مشمول دریافت یارانه از 

کارمزد تسهیلات می شوند.
برخــورداری  اظهــار کــرد: میــزان  وی 
ســرمایه گذاران از یارانه تسهیلات در مناطق 
محروم و مرزی مانند شهرستان بانه 5 درصد 
نســبت به سایر نقاط کشــور و استان بیشتر 

است.
رئیس اداره تعــاون، کار و رفــاه اجتماعی 
شهرستان بانه با اشــاره به اجرای طرح توسعه 
اشــتغال روســتایی، خاطرنشــان کرد: در این 
طرح، سرمایه گذارانی که بیش از 100 میلیون 
تومان در راستای اشــتغال زایی سرمایه گذاری 
کنند حدود 10 درصد یارانه تسهیلات دریافت 

می کنند.

رئیسمجمعنمایندگانکردستاندرمجلس:

احیایدریاچهارومیهباآبسدهایکردستانودیگراستانهااشتباهاست
تعیینوام100میلیونتومانیبانرخبهره6درصدوبازپرداخت6سالهبهمنظوراشتغالروستاییان

ســپهرغرب، گروه اســتان ها: رئیس 
مجمع نمایندگان کردســتان در مجلس، 
وضعیت کنونی دریاچــه ارومیه را نتیجه 
مدیریت نامناسب آب در این منطقه خواند 
و گفت: حال می خواهند با آب ســدهای 
را  این دریاچه  کردستان و دیگر استان ها 

احیا کنند.
علی محمد مرادی در جلســه شــورای شهر 
ســنندج با اشــاره به اینکه آزادی و برابری از 
ارکان دموکراسی است، گفت: شوراهای اسلامی 
محلی برای تمرین دموکراســی و مجلســی در 

خدمت به مردم است.
وی با اشاره به اینکه ما نمایندگان مردم در 
مقابل اقشــار مختلف کشــورمان باید احساس 
مسؤولیت کنیم، بیان کرد: انبوهی از قوانین در 
کشورمان داریم که زمان تصویب آن ها به دهه 
30 برمی گــردد که قطعاً جوابگوی عصر و دوره 

کنونی نیستند و نیاز به بازنگری دارند.
مــرادی اضافه کرد: تمــام نمایندگان مردم 
در مجلس باید همــکاری کنند تا قوانین زائد، 
حذف و قوانینی که رافع مشکلات مردم باشد، 

وضع شوند.
رئیس مجمع نمایندگان اســتان کردستان 
در مجلس شــورای اســلامی ادامه داد: قوانین 
زیادی هرســال در کشورمان وضع می شود که 
هیچ کدام کارساز نیســتند و مشکلات مردم را 
حل نمی کنند چراکه کارشناسی شده نیستند.

مرادی یکی از مشــکلات شــهرها را چهره 
و منظر نازیبای شــهری خواند و برای توضیح 

بیشــتر در این رابطه به سفر یک ماه اخیر خود 
به کشــور فرانســه اشــاره کرد و گفت: چهره 
شهرهای فرانســه به حدی زیبا و دیدنی است 
که هر فردی را ترغیب می کند ساعت ها از وقت 

خود را به گردش در سطح شهر سپری کند.
وی بیان کــرد: برای بهتر شــدن وضعیت 
اعضای شــورا می توانند  شهرهای کشــورمان 
طــرح و برنامه ای اگر دارند بــه ما ارائه کنند تا 
در مجلس شورای اســلامی مطرح و سپس به 

قانون تبدیل کنیم.
     قروه تا دو سال دیگر با بحران آب 

مواجه خواهد شد
ایــن نماینده مردم شهرســتان های قروه و 
دهگلان در مجلس شــورای اســلامی با اشاره 
به اینکه برای تأمین آب شــرب شــهر قروه 9 
حلقه چاه در سال های گذشته حفر شد، گفت: 
امســال هم 7 حلقه چاه دیگــر حفر کردند اما 
بازهم جوابگوی نیاز مردم نیســت و اگر شرایط 
به همین منوال ادامه یابد تا دو ســال دیگر در 

این شهر بحران آب خواهیم داشت.
اســتان  نماینــدگان  مجمــع  رئیــس 
کردســتان در مجلس شورای اسلامی اضافه 
کرد: مســؤولان اســتان نتوانســتند از سد 
آزاد و قوچــم برای شهرســتان های قروه و 
ســهمی  اخیر  ســال های  طول  در  دهگلان 

کنند. دریافت 
مــرادی اضافه کــرد: در کمیســیون آب و 
کشاورزی مجلس در مورخ 14 اسفند سال 95 
قانونی وضع کردیم که بر اســاس آن هر سدی 

در خاک هر استان و شهری احداث شود اولویت 
با تأمین آب شرب آن منطقه است.

وی ادامه داد: بر اساس قانون مذکور، 23.5 
میلیون مترمکعب آب از سد قوچم برای قروه و 
دهگلان و 360 روســتای در این دو شهرستان 

تخصیص داده شد.
     اختصاص سهم آب سنندج از سد 

آزاد به زنجان و همدان
وی بیان کرد: از ســد آزاد می بایســت 40 
میلیــون مترمکعب آب به ســنندج اختصاص 
پیدا کند که می خواهند آن را به شهر قیدار در 

استان زنجان و همدان تخصیص دهند.
رئیس مجمع نمایندگان استان کردستان در 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه تاکنون 
20 سد در خاک استان احداث شده که مدیریت 
هیچ کدام از آن ها در اختیار اســتان نیســت، 
عنوان کرد: اعتبارات ســاخت بیشتر این سدها 
از ســفر مقام معظم رهبری به استان بوده که 
متأسفانه آب آن به دیگر نقاط کشور تخصیص 

داده می شود.
مرادی اضافه کرد: از ســد گاوشان قرار بود 
به 5 هزار هکتار از اراضی کشاورزی شهرستان 
کامیــاران آب اختصاص دهنــد که حتی یک 
هکتار هم از آب این ســد ســهمی نبرده و این 
در حالی اســت که این ســد در خاک اســتان 

کردستان احداث شده است.
وی عنوان کرد: نمایندگان مردم اســتان در 
مجلس شــورای اسلامی به همراه استاندار قرار 
شــده با وزیر نیرو در خصوص اختصاص سهم 

بیشتری از آب سدهای موجود در کردستان به 
استان جلسه و گفت وگویی داشته باشند.

     احیــای دریاچــه ارومیه با آب 
سدهای کردستان و دیگر استان ها

رئیس مجمع نمایندگان استان کردستان در 
مجلس شورای اســلامی بیان کرد: در مجلس 
هشــتم قانونی تصویب شــد که بــه چاه های 
غیرمجاز مجوز داده شــود کــه در آذربایجان 
غربی 100 هــزار حلقه چاه غیرمجــاز دارای 

مجوز شدند.
مرادی ادامه داد: با اقدام مذکور نه تنها حفر 
چاه غیرمجاز کاهش پیــدا نکرد بلکه 68 هزار 
حلقه چاه دیگر بدون مجوز در این استان حفر و 
این گونه اقدامات و کارها موجب نابودی دریاچه 

ارومیه شد.
وی اضافــه کرد: حــال می خواهند دریاچه 
ارومیــه را با آب ســدهای کردســتان و دیگر 
استان های هم جوار احیا کنند، اگر مدیریت آب 
به طور بهینه و اصولی انجام می شــد امروز این 

مشکلات را شاهد نبودیم.
این عضو کمیســیون کشاورزی، آب و منابع 
طبیعی مجلس شورای اسلامی به وضع قانونی 
در راستای اشتغال روستاییان در این کمیسیون 
اشــاره کرد و گفت: وام 100 میلیون تومانی با 
نــرخ بهره 6 درصــد و بازپرداخت 6 ســاله با 
دو ســال تنفس به منظور اشــتغال روستاییان 
تعیین شده که ردیف اعتباری آن هم از صندوق 
توســعه ملی خواهد بود و طی چند روز آینده 

این مسئله توسط دولت مطرح می شود.


